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#MARČANA: PROSLAVA 100. OBLJETNICE PROŠTINSKE BUNE#

Hrvatski predsjednik Zoran Milanović sudjelovao je u subotu na obilježavanju 100. obljetnice

Proštinske bune u Marčani gdje je ustvrdio kako su nacizam i fašizam ekstremizmi mržnje, a da

je komunizam ekstremizam ljudske i plemenite nade.

"Ta razlika, naoko samo verbalna, je u biti suštinska", rekao je Milanović u govoru na obljetnici

Proštinske bune, jednog od prvih antifašističkih ustanaka u Europi koji se događao u Istri.

Milanović je rekao da se o tom otporu seljaka Proštine u Hrvatskoj malo zna i da je za njega

potrebna lekcija iz povijesti.

Milanović: Živjeti u Istri postalo je šik

"Istra danas može biti ponosna na sve što je izgradila i na ono što gradi. To je jedna tolerantna,

napredna, ugodna sredina u kojoj ljudi žele živjeti, to je postalo šik na neki način..To je status

koji nije izboren ni brzo ni lako", rekao je Milanović i dodao da je priča o Istri zapravo priča o

uspjehu, "o uspjehu koji traje, unatoč krizi s koronom, koja će proći".

"Danas imamo jedan krasan, uspješan, tolerantan, nježan, ali energičan prostor u kojem žive

dobri i ambiciozni ljudi“, zaključio je Milanović koji je kod spomenika Proštinskoj buni položio

vijenac i zapalio svijeću.

Hrvatski predsjednik Zoran Milanović u subotu je ustvrdio kako reformu zdravstva treba

napraviti tamo gdje je stala njegova Vlada te kako je očito da ministar Beroš više nema podršku

svog šefa.

"Reformu zdravstva treba napraviti tamo gdje smo mi stali, a to je minimalan dug države prema

veledrogerijama. Obveze treba izvršavati, a ne govoriti tko ih ima puno, a tko malo. Ne treba

stvarati poslovni odnos ako ne možeš izvršavati obveze. To su visoki troškovi, ja točno mogu

reći što sam preuzeo kao premijer, što smo zatekli i što smo ostavili u neusporedivo težim

financijskim uvjetima, izjavio je Milanović.

Beroš će biti odbačen, žao mi je, ali nije shvatio s kim ima posla

Milanović je izjavu za novinare dao u Marčani gdje je sudjelovao na obilježavanju 100.

obljetnice Proštinske bune.

Milanović je ocijenio i kako je njegova Vlada radila u puno težoj ekonomskoj situaciji nego što je

sadašnja i u višestruko težim uvjetima zaduživanja.

Osvrćući se na situaciju s ministrom Berošem, Milanović je rekao da svaki ministar mora imati

podršku premijera.

"Ministar mora imati podršku premijera, moji ministri, posebno Varga imao je punu podršku i
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puno je napravio. Ministar Beroš očito nema podršku svog šefa, on je tu da ga se potroši i

odbaci kao ručnik sa strane, i to će mu se dogoditi. Žao mi je zbog toga jer je u posao ušao s

puno emocija i elana, možda malo previše entuzijastično u nekim stvarima, a da nije shvatio s

kim ima posla", ustvrdio je Milanović.

"Ovakve krize su jasan pokazatelj i signal da nešto ne štima u odnosima u vrhu Vlade i drugih

ministara", odgovorio je Milanović komentirajući krizu izazvanu obustavom lijekova zbog dugova

veledrogerija.

Iza teza da imam nešto s Janafom stoji HDZ-ovac

Govoreći o Janafu, Milanović je naglasio kako se "pokušava napraviti teza da on ima nešto s

Janafom i Draganom Kovačevićem, a da je HDZ-ovac autor svega toga".

"Ove teze pušta glasnogovornik HDZ-a, koji je čovjek koji je za vrijeme rata huškao na Srbe u

Hrvatskoj. Taj čovjek je i dalje glasnogovornik HDZ-a. Neću spomenuti njegovo ime, ali o njemu

je pisao službeni glasnik Srpskog narodnog vijeća Novosti, pa neka Pupovac i Plenković vide

što s njim", rekao je Milanović.

Dodao je i da "takvim ljudima, poput glasnogovornika HDZ-a, nema mjesta u političkim

strankama, a pogotovo ne u stranci tzv. desnog centra, što je HDZ".

"On je mrzitelj svega što je hrvatsko, to je autor tih svinjarija", ustvrdio je Milanović. Inače,

srpske novosti su u veljači 2019. pisale o Andreju Rori kao voditelju HDZ-ovog odjela za medije.

Govoreći o Draganu Kovačeviću istaknuo je kako je on dužnost šefa Janafa preuzeo preko

HNS-a i da je to bio izbor Radimira Čačića.

"Neke reference su očito postojale, došao je preko gospodina Čačića, započeo je taj posao i

radio četiri godine a rezultati u Janafu su uvijek dobri. To je renta, naprosto zajedno s naftom

kroz te cijevi ide i novac, a pitanje je kako se s tim novcem upravlja. Bio je jedan sukob s njim,

kad nije dopustio inspekciji Ministarstva financija da uđe u Janaf, skoro je bio najuren, ali je ipak

ostao ostao" , rekao je Milanović, opisavši cijelu Kovačevićevu povijest u Janafu upitavši se na

kraju kakve on ima veze s tim.

Hrvatska s lokalnim izborima ima solidno iskustvo

Upitan o provedbi lokalnih izbora, rekao je da se oni trebaju održati i da se rezultat treba znati

što prije.

"Trebalo bi provesti normalne izbore i što se brže znaju rezultati - to bolje. Završi ih što prije,

navečer imaš rezultat. Ako morate birati između toga da što više ljudi glasa i toga da glasa

možda nešto manje ljudi zbog okolnosti, ali se ne kompromitira i ne dovodi u pitanje povjerenje

prema izbornom rezultatu, ja biram ovo drugo", poručio je Milanović.

Ocijenio je i da Hrvatska s time ima solidno iskustvo.
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"U pravilu, nitko nije, osim Karamarka, rekao- ja sam pokraden. Ali, to je rekao nakon dva

mjeseca", kazao je Milanović i dodao kako je to ironično shvatio kao kompliment - da je uspio

pokrasti HDZ.

"To je fikcija, ali dobro je zvučalo", zaključio je Milanović.

(Hina)
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